
Verslag van de raadscommissievergadering Sociaal Domein en 
Volkshuisvesting d.d. 19 november 2015 
 
 
Aanwezig 
Voorzitter : Harrie Verkampen 
Commissiegriffier : Peter van Boxtel 
 
Commissieleden : 12 / 14 
CDA : Anita Relou, Thijs vd Elsen, Toos vd Hurk-Kuunders 
Lokale Realisten : Dini Methorst - v Kessel, Truus van Dijk, 
Dorpspartij : Thea Bevers, Henk van Eck, 
D66 : René Leenders 
PVDA : Jeanine van Cronenburg-Drost, Jan Boot 
OPA : Bert Verhofstad, Frans Faeles 
 
Collegeleden 
Jan Bevers (wethouder) 
 
 
Andere aanwezigen 
Extern de heren Wolterink en Van De Ven vanwege oprichting werkbedrijf, daarnaast intern 
mw Rechters, mw Scheltens,  mw De Laat, dhr VD Nieuwelaar, dhr Cranen (team SD) en 
dhr Groenendal (teamleider SD) 
 
 

 
 
1. Algemene mogelijkheid tot inspreken 
Geen verzoek om hiervan gebruik te maken ontvangen. 
 
2. Openen commissievergadering, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. 
 
3 a Vaststellen conceptverslag d.d. 15 oktober 2015 
Het verslag wordt conform het concept vastgesteld. Naar aanleiding van het verslag merkt 
de commissie op dat het onderwerp ‘Sinti’ op het aspect mensen aan de orde blijft in deze 
commissie en dat het onderwerp volksgezondheid irt intensieve veehouderij aan de orde blijft 
in parallel de raadscommissies R&OB en SD&V.. 
 
b Lijst met toezeggingen. 
Geen opmerkingen of aanvullingen. 
 
4    Voorbereiden raadsadvies 
4 a Oprichten werkbedrijf Atlant De Peel 
De raad wordt voorgesteld om het college uit de GR Atlant Groep te doen treden en het 
college toestemming te verlenen om GR Atlant-groep te wijzigen in GR Werkbedrijf Atlant-
De Peel. Tevens wordt voorgesteld het college toe te staan deze gemeenschappelijke 
regeling tevens aan te gaan met het college van Geldrop-Mierlo. 
 
De commissie merkt vooraf op dat de raadsadviesnota met bijlagen veel te omvangrijk is.  
 
De CDA fractie merkt op dat in tegenstelling tot hetgeen was toegezegd geen overzicht is 
aangetroffen van de vragen die door raadsleden en commissieleden gesteld zijn over het 
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werkbedrijf. De heer Woltring zegt dat dit wel is aangeboden. De griffie van de raad of de 
ambtelijke organisatie van het college hebben het overzicht nimmer ontvangen Het 
overzicht wordt vanuit de projectorganisatie toegevoegd. 
 
Procesconclusie 
Het onderwerp is voldoende behandeld door de raadscommissie en rijp voor besluitvorming 
door de gemeenteraad. De commissie adviseert het onderwerp voor de raad te agenderen 
als bespreekstuk. 
 
Opinies (per partij weergegeven) 
 
CDA  fractie stelt vragen over het onder Peel 6.1 brengen van het werkbedrijf. Wethouder 
Bevers meldt dat bezien wordt of dit mogelijk is wat ondersteunende taken betreft zoals ict 
en p&o. Hij kan daarover op 27 november meer zeggen. 
CDA merkt voorts op het management omvangrijk en sterk gelaagd te vinden. Door de 
externen (Woltering / VD Ven) wordt gewezen op de omvang van het werkbedrijf, met 2000 
fte, en de noodzakelijk diverse typen leidinggevenden. 
Ook vraagt CDA verduidelijking mbt 22 fte. Aangegeven wordt dat 10 fte traceerbaar is als 
fte voor Werk en Inkomen. Verdeeld is binnen Helmond nog 12 fte ondergebracht (ad € 
700.00) waarvoor binnen 2 jaar plaatsing wordt gevonden. Het bedrijf spreekt vertrouwen 
daarin uit nu op 175 fte 70 fte flexibel is. 
CDA geeft aan explicieter dan `voor kennisgeving aannemen` een zienswijze op de 
begroting te willen geven. Wethouder Bevers stelt voor dit te laten blijken in de 
raadsvergadering 10 december a.s.. Hij schetst daarbij dat sprake is van een solide 
financiële basis die is terug te voeren naar de wijze waarop Atlant financieel beleid voerde. 
 
LR stelt vast dat met 14 het aantal bestuursleden verdubbelt t.o.v. het huidig aantal. LR stelt 
voor om uit de regio 2 raadsleden af te vaardigen. Wethouder Bevers laat de beoordeling 
daarvan aan de gemeenteraad. 
 
LR en CDA informeren naar het solidariteitsprincipe. Wethouder Bevers zegt dat medio 
2016 de criteria worden geformuleerd om te beoordelen in welke mate sprake is van de 
beoogde solidariteit, gemeten over dan circa anderhalf jaar. 
Verder geeft hij aan dat met het werkbedrijf een prestatieovereenkomst gesloten wordt 
waarbij de prestatieniveaus via halfjaarlijkse conferenties geformuleerd worden. Wethouder 
Bevers zegt dat de regionale cliëntenraad ontevreden was over zijn rol in het proces tot op 
heden maar vertrouwen uitspreekt in de afspraken over de toekomstige omgang. 
 
PvdA en OPA stellen technische vragen over de werking van loonkostensubsidies, 
autonome uitgroei, verschuivingen van WWB en UWV populaties, en taakstellende 
rekenmodellen voor detachering, in relatie tot de geformuleerde ambities. Zij ontvangen 
uitleg van de heren Woltering en VD Ven. 
 
Dorpspartij vraagt aandacht voor evaluatie en vreest bureaucratie. Wethouder Bevers zegt 
toe dat evaluatie regelmatig zal plaatsvinden. Het betreft immers een bedrijf in ontwikkeling. 
Het aspect bureaucratie, of vrij vertaald `worden resultaten geboekt zonder administratieve 
rompslomp´, is onderdeel van deze evaluaties. 
 
Harrie Verkampen, voorzitter, concludeert dat de commissie  geen bespreking in tweede 
termijn verlangt. 
 
Toezeggingen 
De gemeenschappelijke regeling werkbedrijf Atlant De Peel wordt regelmatig geëvalueerd. 
Daarbij is bureaucratie één van de te beoordelen punten. 
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4b Lokale woonvisie 
 
Procesconclusie 
Het onderwerp wordt voor een derde behandeling geagendeerd. Vergadering 
raadscommissie SDenV 7 januari 2016. 
 
Opinies (per partij weergegeven) 
 
Dorpspartij geeft aan dat voorkomen moet worden dat gebouwd wordt voor leegstand. Visie 
en beleid moeten dus nauw aansluiten op behoeften en trends. 
Voorts verlangt de DP dat in het visiedocument nadrukkelijk naar voren komt wat de raad 
heeft uitgesproek met de door hem 5 november aangenomen motie (motie woonvisie – 
starters). 
 
Wethouder Bevers geeft aan dat de woonvisie de vorige keer voor een eerste maal is 
behandeld door de raadscommissie. Inmiddels is er beweging in de regio, MRE verband, en 
wil hij uitgaan van de lokale visie gekoppeld aan een slim proces regionaal. Genoemde motie 
wil hij in de woonvisie verwerkt hebben bij volgende behandeling in de raadscommissie 7 
januari 2016. Daarbij is in de woonvisie tevens vertaald wat de uitkomst is van gesprekken 
met ketenpartners als LEV groep, dorpsraden en Goed Wonen.  
 
Lokale Realisten is kritisch over privé gevoelige informatie bij de door het college 
aangeboden stukken. Zaken die LR lokaal meer concreet verwoord wil zien zijn  

o passende voorraad ook op termijn 
o versterking mbt echt goedkope woningen 
o zorgwoningen,  
o doelgroepen : wonen voor ouderen, dak- en thuislozen, arbeidsmigranten 

 
Wethouder Bevers geeft t.b.v. Lokale Realisten toelichting op de pilot `mid stayers`. 
 
PvdA signaleert dat Gemert geen dorpsoverleg of dorpsraad kent. PvdA vraagt om naast 
mooie aandachtspunten in de woonvisie ook concrete resultaten te benoemen. 
PvdA informeert naar prestatie afspraken met Goed Wonen. CDA merkt op dat deze het 
resultaat zouden moeten zijn van de woonvisie, eerder dan dat zij input vormen. Wethouder 
Bevers zegt dat GW een nieuw bod gedaan heeft en e.e.a. in procedure is.  
Hij oppert voorts dat waar Gemert een dorpsraad ontbeert in plaats daarvan met de in 
Gemert aanwezige zorggroepen gesproken kan worden. 
 
CDA stelt dat de wet de gemeente verplicht om te acteren. En wel voor 15 december. Zijn er 
dan geen prestatieafspraken dan zal de Minister bij een geschil de gemeente geen positie 
geven. CDA vraagt waarom niet van actuelere cijfers wordt uitgegaan. Taakstelling te 
bouwen woningen acht het CDA krap gezien de verwachte ontwikkeling in het aantal 
huishoudens. Dit pleit voor eigen gemeentelijk beleid zoals tbv starters. 
Woonwagenbewoners acht CDA geen aparte doelgroep. Mantelzorgwoning bewoners wel. 
CDA stelt voor daarbij woningsplitsing als instrument te bezien. Ook bepleit CDA een divers, 
voldoende en betaalbaar aanbod. Zij vraagt beleid gericht op het behouden van starters, zie 
ook de motie op dit punt. Samenwerking met ketenpartners is van groot belang. CDA vraagt 
een regionale woonvisie op hoofdlijnen waarbinnen de gemeente zelf voldoende kan 
invullen. Een invulling per dorp met de in dat dorp aanwezige kennis. 
 
Voor de woonvisie die op 7 januari wordt voorgelegd wordt mogelijk gebruik gemaakt van 
meer actuele cijfers. Nu vormde de provinciale monitor 2014 het uitgangspunt. 
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Fractie CDA informeert naar de Z-woningen en of daarbij het ruimtelijk aspect van het 
bestemmingsplan of het volkshuisvesting aspect voorop staat. De voorzitter verzoekt het 
college hierop duidelijk te antwoorden en sluit daarmee behandeling van dit onderwerp af. 
 
De fractie OPA stelt dat de taakstelling voor statushouders ten koste werkt van de 
huisvesting van eigen mensen. Het college wordt opgeroepen maatregelen te treffen.  
 
Wethouder Bevers zegt dat de taakstelling voor statushouders een plaats heeft in de 
woonvisie en dat hij hierover in goed gesprek gaat met GW waarbij hij wenst te  anticiperen 
op ontwikkelingen in 2016. 
 
Toezeggingen 
Het college legt de gemeenteraad een geactualiseerde en aangevulde versie van de 
woonvisie voor. Deze kan worden voorbereid door de raadscommissie SDenV vergadering 7 
januari 2016. 
Het college verduidelijkt met welke invalshoek, ruimte of sociaal domein volkshuisvesting, hij 
het voorstel mbt de Z-woning gaat voorleggen. 
 
 
4 c Begroting programma´s op gebied raadscommissie 
 
Procesconclusie 
Het onderwerp is voldoende behandeld door de raadscommissie en rijp voor besluitvorming 
door de gemeenteraad. De commissie adviseert het onderwerp voor de raad te agenderen 
als bespreekstuk. 
 
Opinies (per partij weergegeven) 
 
D´66 geeft aan moeite te hebben met structureel opnemen van het voorgestelde t.b.v. de 
Stichting Leergeld. D´66 stelt een incidentele post voor. 
D´66 vraagt of het realistisch is een hogere baat op te nemen bij huurinkomsten 
woonwagens. 
 
CDA vraagt toelichting van de volgende aspecten  
Doel 1. onderzoek Trimbach instituut, wijkfoto, dashboard. 
Doel 2. informele uitvoering, concrete inhoud kosten en baten van verbeteren samenwerking 
LEV, FUSE, Bunker 
Doel 3. sociale basisvoorziening 
Doel 4. Hoe de genoemde doelen te realiseren zonder extra middelen 
Doel 7. Behoort dit tot sociaal domein  
 
Dorpspartij vraagt dorpsprofielen te ontwikkelen (doel 1) mist de mantelzorgwoning (doel 2) 
vraagt schuldhulp lokaal te organiseren en niet via Peel 6.1 evenals een volgsysteem (doel 
3) vraagt hoe om te gaan met meer asielzoekers maar niet meer middelen (doel 6) wenst 
cultuur blijvend aandacht geven (doel 7). 
 
Toezeggingen. 
Geen. 
 
 
5    Informeren 
5 a decentralisaties (vast agendapunt) 
CDA vraagt naar het voorstel van het college aan de raad over verlenging van de 
dienstverleningsovereenkomst.  
Wethouder Bevers meldt dat een voorstel nog niet gereed is.  
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CDA vraagt hoe om te gaan met de situatie die per 1 januari ontstaat. Wethouder Bevers 
zegt dat in goed overleg en met wederzijds vertrouwen de zorg c.q. de bestaande dvo 
ongewijzigd wordt voortgezet totdat anders is overeengekomen.  
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
Geen 
 
 
5 Reactie op MRE werkplaats wonen inzake regioraad wonen c.a. 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
Geen. 
 
5 c RIN jaarrekening 2014 Atlant groep 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
Geen 
 
 
5 d RIN sociale innovatie 
Dorpspartij merkt op dat de RIN een onjuistheid bevat. Doelgroep is breder, namelijk ook 
degene met niet aangeboren hersenletsel. 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
Geen. 
 
 
5 e RIN project heroriëntatie dienstverlening WMO Jeugd en BMS 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
Geen. 
 
 
5 f RIN cliëntenparticipatie 
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PvdA geeft aan diverse vragen en opmerkingen te hebben. PvdA heeft daarnaast kennis 
genomen van een brief van de cliëntenraad. De commissie stemt er mee in dat het 
onderwerp op 7 januari voor bespreking c.q. overleg met het college wordt geagendeerd. 
Onderlegger vormen deze RIN en de brief van de cliëntenraad. 
 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp vanwege vragen en 
opmerkingen voor overleg agenderen 7 januari 2016. 
 
Toezeggingen 
Geen. 
 
 
5 d RIN deregulering werk en inkomen 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
Geen. 
 
 
6 Vragen commissieleden niet geagendeerde onderwerpen 
Lokale Realisten informeren naar de behoefte de effecten en het precieze doel van 
socialbrokers nu kennelijk wordt overwogen om het aantal van 16 naar 48 te brengen. 
Wethouder Bevers ziet in socialbrokers een aanvullend instrument tbv de jeugd. Desgewenst 
brengt LR dit in in het begrotingsdebat op 10 december. 
LR merkt op dat in de krant de informatie mbt ambulancezorg onzorgvuldig was 
overgenomen. 
 
 
7 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.03 uur. 
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Voortgangslijst toezeggingen commissie 
 

Datum 
Rdscie. 

Toezegging Afgedaan ja/nee 

  (hier ambtelijke toelichting geven) 

 

12-5-2015 De GGD twee keer per jaar 
uitnodigen om de commissie te 
informeren.  

Afgedaan  
Nieuwe planning 12 mei 2016 ? 

26-2-15 Klachten kunnen doorgegeven 
worden 
(remco.groenendal@gemert-
bakel.nl).  

Voorlopig laten staan. 

15-01-15 De beleidsregels 
participatiewet en m.o. staan 
vast. Over een half jaar wordt 
geëvalueerd.  

 

10-9-2015 De commissie roept het college 
op om bij LEV groep te 
bepleiten dat de 
aanvraagtermijn voor het 
compliment wordt verlengd tot 
ten minste 1 november 2015. 
Tevens verzoekt de commissie 
het college om een scherpe 
evaluatie van de regeling 
mantelzorgwaardering 2015, 
en worden de raadsfracties 
uitgenodigd ideeën voor de 
regeling 2016 aan te dragen. 

Gevraagde is uitgezet. Evaluatie komt na 
afronding in de commissie. 

19-11-2015 De gemeenschappelijke 
regeling werkbedrijf Atlant De 
Peel wordt regelmatig 
geëvalueerd. Daarbij is 
bureaucratie één van de te 
beoordelen punten. 

 

19-11-2015 Het college legt de 
gemeenteraad een 
geactualiseerde en aangevulde 
versie van de woonvisie voor. 
Deze kan worden voorbereid 
door de raadscommissie 
SDenV vergadering 7 januari 
2016. 

 

19-11-2015 Het college verduidelijkt met 
welke invalshoek, ruimte of 
sociaal domein 
volkshuisvesting, hij het 
voorstel mbt Z-woning voorlegt. 

 

19-11-2015 Onderwerp RIN cliënten 
participatie vanwege vragen en 
opmerkingen voor overleg 
agenderen 7 januari 2016. 
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